
Meer balans in de stad
 

ANP

Wim Pijbes, oud-directeur
Rijksmuseum Amsterdam en
Kunsthal Rotterdam: ,,Ik neig
ernaar om niet te gaan stemmen.
Dat komt omdat ik tegen referenda
ben. Ik vind het een
ongenuanceerd middel om tot een
afgewogen besluit te komen. Wat
betreft de woonvisie zelf: dat vind ik
een goede zaak voor Rotterdam.
Het zorgt voor een evenwichtige
woningvoorraad en daardoor ook
voor een meer gebalanceerde
bevolking in de stad.''
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